
ÒEl que m�s ens preocupa del Llagostera �s l'estrat�giaÓ

ÒEstic en un bon moment i espero tornar a marcar diumengeÓ, diu Yuri, que ha fet cinc gols

en els �ltims tres par tits

ÒEstaran especialment motivats, necessiten els puntsÓ

Yuri, celebrant un gol aquesta temporada amb la

Ponferradina Foto: L'ESPORTIU.

Yuri de Souza (Macei�, Brasil, 8/8/1982) ser� diumenge el principal

perill ofensiu de la Ponferradina contra el Llagostera a Palam�s. El

davanter, pitxit xi del seu equip amb vuit gols (cinc dels quals

marcats en els �ltims tres par tits), t� una bona ratxa i vol allargar el

seu gran estat de forma una setmana m�s. Yuri, que no es ref ia de

la posici� que ocupa el Llagostera en la taula, t� molt clar que per

guanyar hauran d'estar molt atents a les jugades d'estrat�gia del

conjunt blaugrana.

Arriben al par tit contra el Llagostera en bona din�mica, en zona de

Ôplay-of f' i fent un bon futbol.S�, l'equip esta b�, gaudint d'un bon

moment, nom�s esperem continuar aix� molt de temps.S�n un dels

equips m�s golejadors de la categoria. �s la gran arma de la

Ponferradina?Crec que s�, tenim jugadors de molta qualitat i aix� es

nota, �s bo per a tot l'equip i hem d'intentar no abaixar el nivell.Sempre �s millor guanyar per 4-3 que no pas per

1-0 si es pot, no?Exacte. �s clar que no ens agrada encaixar gols, per� si en marques molts vol dir que tens un

bon atac i l'has d'aprof itar. Tot i aix�, tamb� volem millorar en defensa, una tasca que �s feina de tot l'equip,

tamb� dels davanters.Un altre dels aspectes positius de la Ponferradina �s el rendiment a casa, ja que despr�s

de vuit par tits encara continuen invictes.S�, aquest curs els equips que v�nen a jugar aqu� pateixen, tenim el

supor t de la nostra af ici� i estem fent d'El Toral�n un for t�. �s un bon senyal per a nosaltres.Ara els toca visitar el

camp del cuer. Com veuen el par tit?En aquesta categoria no hi ha equips f�cils, segur que ser� un par tit

complicat, perqu� el Llagostera t� bon equip i al seu camp empenyen. A m�s, segur que estaran especialment

motivats, perqu� necessiten els punts.Qu� �s el que m�s els preocupa del Llagostera?L'estrat�gia �s un dels

seus punts for ts. Hem d'estudiar-los, ser inteláligents i estar molt concentrats per defensar b� les seves jugades

a pilota aturada.Personalment, t� una bona ratxa. Ha marcat cinc gols en els �ltims tres par tits...S�, estic en un

bon moment i espero tornar a marcar diumenge.Tot i aix�, va haver-hi uns par tits en qu� va perdre la titularitat.

Estava preocupat?No, era una decisi� t�cnica i s'ha de respectar. No podia fer res m�s que continuar

treballant.Molts el consideren un dels millors davanters de la categoria. Hi est� d'acord?Aix� ho heu de dir

vosaltres [riu], jo intento fer el meu treball al m�xim de b� per intentar estar entre els millors davanters.Qu� me'n

diu, doncs, dels altres atacants de la divisi� de plata?M'agrada molt Rub�n Castro, del Betis, un davanter amb

molt de gol; tamb� en Willian Jos�, del Saragossa, que tant pot jugar de davanter com de mitjapunta.Despr�s de

tres cursos a segona A ja hi deu haver ganes d'intentar fer el salt a primera divisi� no?Per a tot jugador jugar a

primera seria un somni, per� el nostre objectiu ara mateix �s un altre, primer volem aconseguir la perman�ncia

com m�s aviat millor i despr�s ja veurem qu� pot passar.Ja fa sis temporades que �s a Ponferrada, on ha viscut

dos ascensos i un descens. �s un jugador molt estimat per l'af ici�.Aqu� he viscut de tot, estic molt content d'estar

a Ponferrada, la gent em mostra molta estima.
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